
 

 

Liptay Orsolya vagyok, négy éve kerékpározom napi rendszerességgel Budapesten,önkénteskedem a 

Kerékpárosklubnál és más civil szervezeteknél, szerveztem Bringakonyhát és bolhapiacot, valamint 

másfél éve a Belvárosi Területi Szervezet titkárhelyetteseként tevékenykedem. 

Azért jelentkezem az elnökségbe, mert úgy látom, hogy a tagság véleménye nem jelenik meg elég 

markánsan a klub stratégiai döntéseiben. A jövő kihívásának tekintem, hogy a Kerékpárosklub ne 

csak szakmailag kompetens, hanem szerethető szervezet is legyen, ahol a tagok úgy érzik, van 

beleszólásuk az ügyekbe, és ahol a szervezet alapját képezik az erős területi szervezetek, aktív 

tagsággal. 

Ha megkérdezne valaki, mi az egyetlen dolog, amit bánok az életemben, azt mondanám, nem bánok 

semmit, csak azt, hogy miért nem ültem sokkal előbb kerékpárra. Hogy mit akarok ezzel mondani? 

Úgy érzem, a Kerékpárosklub döntő pillanathoz érkezett. A kerékpáros közlekedés fejlődését már 

nem lehet megállítani, napról napra nő a kerékpárosok száma. A feladat most az, hogy ezt a rengeteg 

embert megszólítsuk, illetve, hogy régi tagjainkkal is folyamatos párbeszédet folytassunk, és ezeket 

csak egy szerethető, átlátható és emberarcú szervezet keretei között lehet megtenni.  

Hiszem, hogy tudásom és tapasztalatom, lelkesedésem és szenvedélyem hozzájárulhatnak a Magyar 

Kerékpárosklub sikeréhez. 


